
 

 

 

15 Ιανουαρίου  2024 

 

Επίκαιρη Ερώτηση 

 

Προς τον κο Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας. 

Θέμα: Να αντιμετωπιστεί άμεσα το πρόβλημα της αιθαλομίχλης στα Ιωάννινα. 

 

Σύμφωνα με εκτιμήσεις, το μεγαλύτερο και εντονότερο πρόβλημα ατμοσφαιρικής 

ρύπανσης στη χώρα, καταγράφεται στο λεκανοπέδιο Ιωαννίνων. Αυτό διαπιστώνεται κι από 

τις επίσημες μετρήσεις, σύμφωνα με τις οποίες, τα μικροσωματίδια είναι σε ιδιαίτερα 

υψηλά επίπεδα, πολύ πάνω από το όριο ασφαλείας των 50 μικρογραμμαρίων ανά κυβικό 

μέτρο που έχει ορίσει ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας. Οι πολίτες δυσκολεύονται να 

καλύψουν τις ενεργειακές τους ανάγκες, καθώς οι υψηλές τιμές ενέργειας και η μείωση του 

διαθέσιμου εισοδήματος έχουν δημιουργήσει νέες συνθήκες οικονομικής κρίσης στην 

Ελληνική κοινωνία, με αποτέλεσμα να επιλέγουν λύσεις, όπως τα τζάκια και οι ξυλόσομπες, 

προκειμένου να ζεσταθούν, γεγονός που επιδεινώνει το πρόβλημα. 

Οι διαπιστώσεις και οι παραινέσεις δεν αρκούν. Δεν επιτρέπεται οι αρμόδιοι φορείς, όπως 

η Περιφέρεια Ηπείρου και το Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας να παραμένουν 

άπραγοι, παρά το γεγονός ότι το φαινόμενο συνεχίζεται για πολλά χρόνια και εντείνεται 

δραματικά. Οι επιπτώσεις της ενεργειακής φτώχειας και η αδιαφορία των αρμόδιων 

φορέων τείνουν να καταστούν μέγιστες απειλές για την υγεία και τη ζωή των συμπολιτών 

μας. Βάσει των παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

 Ποια άμεσα αλλά και μακροπρόθεσμα μέτρα προτίθεται να λάβει για την 

αντιμετώπιση της ατμοσφαιρικής ρύπανσης και της αιθαλομίχλης στο λεκανοπέδιο 

των Ιωαννίνων; 

 Προτίθεται να αναλάβει πρωτοβουλίες για την αναπροσαρμογή των κονδυλίων, 

ευρωπαϊκών και εθνικών, στην κατεύθυνση αντιμετώπισης ενεργειακών και 

περιβαλλοντικών προβλημάτων που αντιμετωπίζει ο Νομός Ιωαννίνων;  
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